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2014Z14192 

Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat jonge criminelen in jeugdgevangenissen vaak niet 
worden behandeld (ingezonden 20 augustus 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op berichtgeving dat de begeleiding in jeugdgevangenissen 
faalt?1 

Vraag 2
Welke maatregelen zijn de afgelopen jaren genomen en/of zullen worden 
genomen om het ziekteverzuim terug te dringen? In hoeverre kunnen deze 
maatregelen ondanks de bezuinigingen op het gevangeniswezen genomen 
worden? 

Vraag 3
Welke maatregelen zijn de afgelopen jaren genomen en/of zullen worden 
genomen om te zorgen dat de behandeling en begeleiding voldoet? In 
hoeverre kunnen deze maatregelen ondanks de bezuinigingen op het 
gevangeniswezen genomen worden? 

Vraag 4
Kunt u toelichten hoe het dagprogramma eruit ziet voor deze jongeren? 

Vraag 5
Welke wijzigingen hebben er de afgelopen jaren danwel weken plaatsgevon-
den in het dagprogramma? Wat zijn doorgaans de redenen om af te wijken 
van eerder vastgestelde dagprogramma’s? 

Vraag 6
Welke effecten heeft ziekteverzuim op de invulling van het dagprogramma? 

Vraag 7
In hoeverre zal het sluiten van het aantal jeugdgevangenissen en het daarbij 
behorende ontslag van personeel direct effect hebben op het ziekteverzuim, 
de begeleiding en behandeling? 

1 «Begeleiding jeugdgevangenis faalt» en «Kweekschool voor zware criminelen», AD, 
18 augustus 2014, p. 1 en 11
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Vraag 8
Bent u bereid om de jaarverslagen van de justitiële jeugdinrichtingen met uw 
reactie aan de Kamer te doen toekomen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Marcouch, ingezonden 18 augustus 2014 (vraagnummer 2014Z14123).
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